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 Sarıfakıoğulları’nın yerine Ünlü atandı 
Iğdır Valisi Enver Ünlü son ka-

rarname ile Giresun Valisi oldu. 
Temmuz ayı başında 3 yılını ta-
mamlayacak olan Giresun Valisi 
Harun Sarıfakıoğulları ise Mülkiye 
Başmüfettişi görevine getirildi.

Cumhurbaşkanı Recep Tay-
yip Erdoğan’ın imzası ile yeni Va-
liler Kararnamesi Resmi Gaze-
te’de yayımlandı. Cumhurbaş-
kanı Erdoğan’ın imzasıyla Resmi 
Gazete’de yayımlanan atama 
kararlarına göre 41 ilin valisi de-
ğişti. Atama kararlarına göre 18 
ile yeni vali ataması yapıldı, 23 

ilin valisi yer değiştirdi.
Cumhurbaşkanı Erdoğan im-

zalı kararnameye göre 3 yıl Gire-
sun’da görev yapan Vali Harun 
Sarıfakıoğulları Mülkiye Başmü-
fettişi oldu, Iğdır Valisi Enver Ünlü 
ise Giresun Valisi oldu.

ENVER ÜNLÜ KİMDİR?
20 Şubat 1971 yılında Çorum 

ili Bayat İlçesinde doğdu. İlkoku-
lu memleketinde, Liseyi Ankara 
Atatürk Öğretmen Lisesinde, Üni-
versiteyi Ankara Üniversitesi Siya-
sal Bilgiler Fakültesi Kamu Yöneti-
mi Bölümünde okudu. (2'de)

Tirebolu Plajına
 üst geçit talebi

Tirebolu’nun plaj mevkiinde bulunan karayolu-
na üst geçit yapılması isteniyor. Özellikle yaz mevsi-
minde plaja başka il ve ilçelerden gelen insanlarla 
çok kalabalık olan ve yol kenarları da araçlarla 
dolan söz konusu yere mutlak surette üst geçit ge-
rektiğini bildiren yöre sakinleri, yetkililerin bu taleple-
rine çözüm yolu bulmasını istiyorlar.

İlçenin Yeniköy Mahallesi sınırları içinde olan ve 
aile plajıyla özellikle yaz aylarında çok kalabalıkla-
şan Tirebolu-Espiye ilçeleri arasındaki karayolu-
nun bu bölümüne geçit yapılmasının şart olduğu-
nu bildiren yöre sakinleri, yolun viraj başlangıcın-
da olmasının trafik yönünden çok tehlikeli hale 
geldiğini belirtip, şunları dile getirdiler: (2'de)

6 milyon liranın 
üzerinde yardım

Tirebolu Kaymakamlığı bünyesinde 
faaliyet gösteren Sosyal Yardımlaşma 
ve Dayanışma Vakfı (SYDV) tarafından 
geride bıraktığımız 2019 yılında ilçe ge-
nelinde toplam 7 bin 833 kişiye 6 mil-
yon 676 bin lira tutarında yardım yapıl-
dığı belirlendi. Tirebolu’da Vakıf Başkan-
lığını Kaymakam Salih Yüce yaparken; 
Vakıf Müdürlüğü görevini de Serdar Bu-
dakoğlu yürütüyor.

Söz konusu vakfın yılsonu verilerin-
den çıkarılan sonuca göre; vakfın öz 
kaynaklarından 6 bin 164 kişiye 1 mil-
yon 238 bin liralık yardım yapılırken; vak-
fın genel merkezinden gelen ve bin 
669 kişiye ödenen yardım miktarının da 
5 milyon 438 bin lirayı bulduğu anlaşıl-
dı.

Tirebolu SYDV tarafından 2019 yılın-
da 2 bin 837 kişiye gıda yardımı, bin 
368 kişiye yakacak yardımı, bin 316 kişi-
ye aile yardımı, 487 öğrenciye eğitim 

yardımı, 107 kişiye barınma yardımı, 43 
kişiye sağlık yardımı, 25 şehit ve gazi 
ailesine şehit ve gazilik yardımı, 4 kişiye 
afet yardımı ve 2 kişiye de tek seferlik 
maddi yardım yapıldı. (2'de)

Esnafların
 sorunlarını

 dinledi
Türkiye Esnaf Kefalet Ko-

operatifleri Birliği Bölge Başka-
nı Yüksel Kaya, pandemi süre-
cinde kontrollü hayata geçiş 
ile birlikte bölgedeki koopera-
tiflere ve Halk Bankası şubele-
rine bir dizi ziyaretler yaptı.

Giresun ve ilçelerindeki 
Esnaf Kefalet Kooperatiflerin-
deki başkanların öneri ve ta-
leplerini de dinleyen Kaya, sal-
gın sürecinde sıkıntı yaşayan 
birliklere yardımcı olacaklarını 
bildirdi.

Beraberinde Bölge Birliği 
Başkan Yardımcısı ve aynı za-
manda Dereli Esnaf Kefalet 

Kooperatifi Başkanı Hasan Akar olduğu halde, Gi-
resun’un sahil kesiminde kalan ilçelerindeki ko-
operatiflere seri ziyaretler yapan Kaya, bu ilçeler-
deki kooperatiflere salgınla ilgili malzeme yardı-
mında bulundu.

Birlik Başkanı Kaya, İlçe Esnaf Kefalet Koopera-
tifi Başkanı Hüseyin Meşe’yi de makamında ziya-
ret etti. Tirebolu’da Halk Bankası Şubesi’ni de ziya-
ret eden birlik başkanları, ilçede yeni yapılmakta 
olan kooperatif binasında da incelemelerde bu-
lundu ve çalışmalar hakkında bilgi aldı.

 Güce sapağına 
 dönel kavşak isteniyor 

Güce ilçe sapağına önlem alınması için harekete 
geçen Tirebolu’nun CHP’li İl Genel Meclisi Üyesi Ömer Ce-
beci, ilgili konu hakkında İl Genel Meclisi’nde bir sunum 
yaptı.

Meclisteki sunumunu Güce sapağına ait video gö-
rüntüleri eşliğinde gerçekleştiren ve Karayollarının dikkati-
ni çeken İl Genel Meclisi Üyesi Cebeci, burada meyda-
na gelen trafik kazalarının önlenmesi için, söz konusu sa-
pağa dönel kavşak ve trafik ışıkları konulmasını talep etti.

Öte yandan, Giresun-Trabzon Karayolu güzergahın-
da bulunan Gölağzı mevkiindeki Güce sapağında 
dönel kavşak ve trafik ışığı bulunmadığı için her yıl çok sa-
yıda kaza meydana gelirken; sorunun bugüne kadar bir 
türlü çözümlenemeyişi, yöre halkı tarafından da tepkiyle 
karşılanıyordu.

Tirebolu’nun Yeniköy Mahallesi muhtarı Osman 
Altay, mahallenin gelişip güzelleşmesi için yeni bir 
proje için çalışma başlattı. Mahalledeki genç çalış-
ma arkadaşlarıyla yola çıkan muhtar Altay, 20 Hazi-
ran’da başlayacak projeyle Yeniköy Mahallesi’nin 
çehresini değiştirecek.

Muhtar Altay, “Renkli Sokak Projesi” adı altında 
planladığı projeyi, mahalledeki çalışma arkadaşla-
rıyla hayata geçirmeye hazırlanıyor. Maliyeti 20 bin li-
rayı aşan projeyle Yeniköy Mahallesi’nde önceden 
tespit edilen 14 ayrı evde çalışma yapacak olan 
muhtar Altay’ın proje ekibinde Kadir Can Çamur, 
Salih Hanoğlu, Eren Kalafat ve Salim Koç yer alıyor.

 ‘Renkli Sokak’ projesi 
  hayata geçiyor 

 (2'de) 

 Askerlik Şubesi Başkanlığına Özbek atandı 
Tirebolu Askerlik Şubesi Başkanlığına Asteğmen Güneş Özbek atandı.

Tirebolu’da son 9 aydır görev yapan Teğmen Furkan Can Cengiz, askeri göre-

vini tamamlayıp sivil hayata dönerken; yerine Asteğmen Güneş Özbek geldi.

İlçede geçici olarak görev yapacak olan Asteğmen Özbek, Askerlik Şubesi 

Başkan Vekili olarak görev icra edecek.
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 Sarıfakıoğulları’nın yerine Ünlü atandı 
(Baştarafı 1'de)
1992 yılında mezun olduktan sonra 1993 yılında 

İçişleri Bakanlığının açmış olduğu Kaymakamlık sına-
vını kazanan Enver Ünlü, 3 yıllık Kaymakam adaylığı 
boyunca Tokat Reşadiye ve Çankırı Yapraklı’da Kay-
makam Vekilliği yaptı. 8 ay boyunca İngiltere’de Mes-
leki ve Yabancı Dil Eğitimi amacıyla bulundu.

Adaylık sürecini başarıyla tamamlayan Ünlü sıra-
sıyla Samsun Asarcık, Malatya Pütürge, Hatay Yayla-
dağı, Diyarbakır Ergani, Kayseri Develi, İstanbul Avcı-
lar Kaymakamlığı ve son olarak Bursa Osmangazi 
Kaymakamlığı görevlerinde bulundu.

İçişleri Bakanlığı’nın 2017/10458 sayılı Valiler Ka-
rarnamesi ile Iğdır Valiliğine atanan Enver Ünlü, son 
kararname ile Giresun Valiliğine atandı.

Tirebolu Plajına
 üst geçit talebi

(Baştarafı 1'de)
“Burada can güvenliğinin sağlanma-

sı ve trafik tehlikesinin ortadan kalkması 
için, acilen bir geçide ihtiyaç vardır. Plaja 
gitmek ve karşıdan karşıya geçmek iste-
yenler, her an trafik kazasıyla burun buru-
na gelmektedirler. İlçede yaz aylarında 
trafik yoğunluğu da arttığı için, burası bir 
hayli tehlikeli olmaktadır. O yüzden her-
hangi bir acı olay yaşanmadan burada 
mutlaka gerekli önlemler alınmalıdır.”

Şehrin girişi olan ve hiçbir uyarı işareti 
de bulunmayan söz konusu yolda her an 

bir kaza ile karşı karşıya kalındığına dik-
kat çeken vatandaşlar, Tirebolu Aile Pla-
jının bulunduğu bölgeye ya yayalar 
için ışık, ya da üst geçit yapılmasının 
çok önemli olduğunu belirtirlerken; bu 
konunun ilçe yöneticileri veya Karayol-
ları tarafından ivedilikle ele alınması ge-
rektiğini savunuyorlar. Yerleşim olarak 
da bir hayli kalabalıklaşan ve apart-
man sayısı giderek artan plaj mevkiin-
de en kısa sürede gerekli önlemlerin 
alınması bekleniyor. Hatırlatması biz-
den..!

6 milyon liranın 
üzerinde yardım

(Baştarafı 1'de)
Vakfın öz kaynaklarınca sağlanan 

bu yardımların miktarının 1 milyon 260 
bin lirayı bulduğu tespit edildi.

Tirebolu’da vakıf kanalıyla ayrıca; 
617 kişiye şartlı eğitim yardımı, 423 kişi-
ye yaşlı aylığı, 341 kişiye engelli aylığı, 
181 kişiye şartlı sağlık yardımı, 57 kişiye 
eşi vefat etmiş kadınlara yönelik maaş, 
27 kişiye muhtaç asker ailesi yardımı, 
20 kişiye öksüz-yetim aylığı, 2 kişiye şartlı 
gebelik yardımı ve 1 kişiye de muhtaç 
asker çocuğu yardımı olmak üzere top-
lam 5 milyon 438 bin lira tutarında yar-
dım sağlanırken; bu yardımlar vakıf 
merkezi tarafından karşılandı.

 ‘Renkli Sokak’ projesi 
  hayata geçiyor 

Mahallenin sosyal hayatına katkıda 
bulunmak, mahalledeki tarihi evleri ilk 
günkü görkemli haline getirmek ve ma-
halle halkına temiz çevre bilinci aşıla-
mak amacıyla yola çıktıklarını söyleyen 
Altay, Temel Tetik’in modellemesiyle ya-
pılacak projenin 20 Haziran’da başlatı-
lacağını ve 10 Temmuz’da bitirileceğini 
kaydetti.

Mahallede başlatacağı “Renkli 

Sokak Projesi” ile önceden belirlenen 
14 ayrı evde çalışma yapılacağını bil-
diren muhtar Altay, “Bu projeyle Yeniköy 
Mahallemizin tarihi evlerinin yeniden 
eski görkemli günlerine kavuşturulması 
için çalışma arkadaşlarımızla güzel bir 
proje hazırladık. Projemizin gerçekleş-
mesi için Tirebolu ve Yeniköy Mahallesi 
gönüllülerinden de destek bekliyoruz” 
dedi.

 (Baştarafı 1'de) 

Fındıkta ihracat rekoru kırıldı

Türkiye'nin bu zamana denk en fazla fındık ihraç etti-
ği sezon, 301 bin 193 ton ile 2012-2013 sezonu olmuş-
tu. Senelik bazda ise 319 bin 772 ton ile 2019 en fazla 
fındık ihraç edilen yıl olarak kayıtlara geçmişti.

Karadeniz Fındık Mamulleri ve İhracatçıları Birliği (KFMİB) 
Yönetim Kurulu Başkanı İlyas Edip Sevinç, Türkiye'nin, 2019-
2020 sezonu tamamlamadan tüm zamanların sezonluk re-
koruna ulaşarak 302 bin ton iç fındık ihracatını gerçekleştir-
diğini bildirdi.

Sevinç, yaptığı yazılı açıklamada, 1 Eylül'de başlayan 
2019-2020 ihracat sezonunun tamamlanmasına 2,5 
aydan fazla bir zaman olmasına rağmen ihracat rakamı-
nın 302 bin tona ulaştığını belirtti.

Bu ihracat karşılığında 2 milyar doları aşkın döviz girdisi 
sağlandığına işaret eden Sevinç, şunları kaydetti:

"Türkiye, 2019-2020 sezonu tamamlanmadan tüm za-
manların sezonluk rekoruna ulaşarak 302 bin ton iç fındık ih-
racatı gerçekleştirdi. Bizim sezon başındaki hedefimiz ve 
hesabımız 320-330 bin ton civarında iç fındık ihracatıydı 
ancak gidişat bunun 340 bin tona ulaşabileceğini gösteri-
yor. Unutmayalım ki bu kadar ihracatın en önemli etkenleri-
nin başında geçen yılın 800 bin tonluk rekoltesi gelmekte-
dir. Demek ki fındığın alfabesi üretmektir. Üretmekten kork-
mayalım. Çok ürün, çok kazanç demektir."

 Yeşil kokarca ile mücadele uyarısı 

Fındık üreticilerinin üründe verim ve kalite kaybı ya-
şanmaması için kahverengi ve yeşil kokarcaya karşı mü-
cadele yapılması gerektiği bildirildi.

Giresun Tarım ve Orman Müdürlüğü'nden yapılan ya-
zılı açıklamada, fındık yeşil kokarcasının hasada kadar 
meyvelerde, daha sonra da yapraklar üzerinde beslen-
melerini sürdürdüğü belirtildi.

Bu zararlı tarafından emilen meyvelerde iç doldurma 
döneminde buruşuk ve yer yer çöküntülü şekilsiz içler 

oluştuğuna dikkat çekilen açıklamada, yeşil kokarca-
nın bu nedenle üründe şekilsiz ve lekeli iç oluşarak 
ürün ve kalite kaybına yol açtığı aktarıldı.

Açıklamada, fındık için önemli bir tehdit oluşturan 
kahverengi kokarcanın da mücadele yapılmadığın-
da verim ve kaliteyi yüzde 50 oranda düşürebileceği 
vurgulanarak, şunlar kaydedildi:

"Tek seferde 28 yumurta bırakan zararlı sezon bo-
yunca 3 bin yumurta üretebilmektedir. Zararlı fındık 
yeşil kokarcasına benzer biçimde zarar meydana ge-
tirmektedir. Çiftçilerimiz bahçelerini sık sık kontrol ede-
rek doğadaki kışlamış erginlere karşı mayıs ortası hazi-
ran başı, nimf ve yeni nesil erginlere karşı temmuz 
sonu ağustos başında ilaçlı mücadele yapılmalıdır."

İlaçlamadan önce zararlının yoğunluğunu ölç-
mek gerektiği belirtilen açıklamada, "İlaçlama yüzey 
ve yeşil aksam ilaçlaması şeklinde yapılmalıdır. İlaç-
lama başlamadan önce arıcılar arılarını ilaçlama sa-
haları dışına çıkarmaları gerekmektedir. İnsan ve hay-
van sağlığı bakımından ilaçlama bitiminden 21 gün 
sonrasına kadar ilaçlama yapılan bahçelerde hay-
van otlatılmamalı ve meyve yenilmemelidir." ifadesi-
ne yer verildi.

 Silah kaçakçılığı operasyonunda 2 tutuklama 
Giresun merkezli Ordu ve İstanbul'da düzenlenen silah 

kaçakçılığı operasyonunda 2 kişi tutuklandı.
Giresun Emniyet Müdürlüğü Kaçakçılık ve Organize 

Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü ekiplerince, silah ka-
çakçılığı ile ticareti faaliyetlerini önlemek amacıyla Gire-
sun, Ordu ve İstanbul'da eş zamanlı operasyon düzenlen-
di.

Giresun'un Bulancak ilçesinde 8, İstanbul'da 1 ve 
Ordu'da 1 adreste düzenlenen operasyonda 9 şüpheli 
gözaltına alındı.

Yapılan aramalarda 6 ruhsatsız tabanca, 1 kurusıkı 
tabanca, 2 silah atölyesi, silah parçaları ve çok sayıda 
silah yapım malzemesi ele geçirildi.

Şüphelilerden 6'sı alınan ifadelerinin ardından ser-
best bırakılırken, 1 kişi çıkarıldığı mahkemece adli kont-
rol şartı ile serbest bırakıldı, 2 kişi ise tutuklandı.
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Fırıncılar zam istiyor

iresun Esnaf ve Sa-

Gnatkarları Odaları Bir-
liği (GESOB) Başkanı 

Ali Kara, “Mayıs 2019’da ekmek-
lik bir çuval unun fiyatı 92 liradan 
alınırken, bugün ise bu rakam 
120 lira civarındadır. Aynı tarihte 
bir koli maya fiyatı 55 liradan alı-
nırken, bugün ise 85 liradan ek-
mekle buluşmaktadır. Bu fiyat ar-
tışları karşısında fırıncı esnafımızın 
daha fazla dayanacak gücü kal-
mamıştır” dedi.

Ali Kara başkanlığında bir 
araya gelen ekmek imalatçısı fı-
rıncılar, Giresun Ticaret ve Sanayi 
Odası (GTSO) Yönetim Kurulu 
Başkanı Hasan Çakırmelikoğ-
lu’na sorunlarını anlatıp, ekme-
ğin hammaddesine son bir 
yılda yarıya yakın zam geldiğini 

ifade ederek, bu sürece çözüm 
bulunmasını talep ettiler.

GTSO ve GESOB’a bağlı fırın iş-
letmecileri adına Çakırmelikoğ-
lu ile Kara toplantının ardından 
ortak şu açıklamayı yaptılar:

“Ülkemizin enflasyonla mü-
cadele ve ardından gelen Co-
vid-19 salgın süreci insanımızın 
en temel gıda maddesi ekmek 
üreticisi fırıncılarımızı zor duruma 
düşürmüştür. Sadece un ve 
maya fiyatlarında son bir yılda 
yaşanan artış, fırıncı esnafımızın 
mağduriyetini ortaya koymakta-
dır.

Mayıs 2019’da ekmeklik bir 
çuval unun fiyatı 92 liradan alı-
nırken, bugün ise bu rakam 120 
lira civarındadır. Aynı tarihte bir 
koli maya fiyatı 55 liradan alınır-

ken, bugün ise 85 liradan ek-
mekle buluşmaktadır. Bu fiyat ar-
tışları karşısında fırıncı esnafımızın 
daha fazla dayanacak gücü 
kalmamıştır.

Fırıncı esnafımızın amacı 
ekmek fiyatını değiştirmek ya da 
zam yapmak değildir. Bizim yıl-
lardır titizlikle üzerinde durduğu-
muz konu, sağlıklı, kaliteli ve hij-
yen kurallarına uygun ucuz ek-
meği üretip sofralara sunmaktır. 
Yani vatandaşın temel gıda 
maddesi olan ekmeği en 
uygun, ucuz ve sağlıklı bir şekilde 
nasıl üretebilir izin gayreti içerisin-
deyiz. Ancak un ve maya başta 
olmak üzere diğer maliyet fonk-
siyonları elektrik, su, yakıt, poşet, 
kağıt ve işçilik giderlerindeki fiyat 
artışına karşı daha fazla dayanıl-
masının zor olduğunu görmek-
teyiz.

Fırıncılarımızın amacı ekmek 
fiyatını değiştirmek ya da zam 
yapmak değildir. Faaliyetlerini 
sürdürebilecek düzeyde ürün fi-
yatlandırmasıdır. Bugün üzerin-
de durduğumuz konu sağlıklı Gi-
resun kalite hijyen kurallarına 
uygun maliyetleri karşılayabi-
lecek bir ekmeği üretip halkımı-

zın sofrasına sunmaktır. Kısacası 
vatandaşımızın en temel gıda 
maddesi olan ekmeği en 
uygun, ucuz ve sağlıklı bir şekilde 
nasıl üretebilir izin gayreti içerisin-
deyiz. Ancak şu anda gelinen 
aşama girdi maliyetlerindeki ar-
tışlar karşısında dayanacak 
gücün kalmadığının fotoğrafıdır. 
Eğer un ve maya fiyatları başta 
olmak üzere diğer maliyetlerde 
gözle görülür bir düşüş olmazsa 
fırıncı esnafımızım üretim yapa-
maz hale gelecek ve kepenk ka-
patmaya kadar gitme duru-
muyla karşı karşıya kalacaktır.

Ayrıca Giresun kalite ekmek 
ile diğer şehirlerde üretilen fabri-
kasyon ekmeğin aynı kefede de-
ğerlendirilmesi sektör mensup-
larını zor durumda bırakmakta-
dır. Bu süreçte sahip olduğumuz 
Giresun kalite kara fırın ekmeği 
kaybetme durumuyla karşı karşı-
ya kalabiliriz. Dolayısıyla üretim-
den kaynaklanan maliyet artışı-
nın satış fiyatlarına yansıtılması-
nın kaçınılmaz olduğunu aksi du-
rumda ekmek satarak kendi ek-
meğinden olacak bir kitle yaratı-
lacağının da bilinmesi gerek-
mektedir.”

Giresun Valisi Harun Sarıfakıoğuları, Jandarma Teş-
kilatının 181'inci kuruluş yıl dönümü dolayısıyla mesaj 
yayımladı.

Sarıfakıoğulları, mesajında, vatanının bölünmez bü-
tünlüğünün, milletin huzur, can ve mal güvenliğinin te-
mini için zaman mefhumu gözetmeksizin, gece-
gündüz demeden cansiperane şekilde görevini 
büyük özveriyle yerine getiren Jandarma Teşkilatının 
181'inci kuruluş yıl dönümünü kutlamanın haklı gurur ve 
mutluluğunu yaşadıklarını belirtti.

Jandarma Teşkilatı mensuplarının, özverili çalışma-
ları sayesinde toplumun huzur ve güven içerisinde ya-
şadığına vurgu yapan Sarıfakıoğulları, şunları aktardı:

“Büyük bir vazife aşkı ve sorumluluk anlayışı içerisin-
de görevini yerine getiren jandarma teşkilatımızın de-
ğerli mensuplarını, hayatlarını feda etme uğruna orta-
ya koydukları cesur, kararlı ve özverili çalışmalar için 
tebrik ediyor, aileleriyle birlikte sağlık ve mutluluklar dili-
yorum."

 Jandarma 181 yaşında 

Fındık çiftliğinde üretim artıyor
turulması, pazarın istediği kriterlerde üre-
timin sağlanması gibi birçok yeniliğin 
bir arada yapılabildiği bir işletme mo-
deli oluşturduk. Çiftlik kurulması ile birlik-
te çevredeki tarım arazilerinin de korun-
ması çalışmalarına katkıda bulunuyo-
ruz” dedi.

YERLİ VE MİLLİ KAYNAKLARA KARŞI ÇI-
KANLAR

Oltan Köleoğlu Enerji’nin iştirakiyle ku-
rulan çiftlikle, amaçlarından birinin de, 
ülkemiz fındık yetiştiriciliğindeki gele-
neksel üretim teknikleri yerine, modern 
ve makinalı üretim tekniği kullanarak 
birim alandan daha fazla ürünü en 
düşük maliyetle alınabileceğini orta ko-
yarak, Türkiye’yi dışarıdan alan değil, dı-
şarıya satan ülke konumuna getirmek 
olduğunu ifade eden Özer Akbaşlı şun-
ları söyledi:

“Misyonumuz, tıpkı enerjide olduğu 
gibi yeni teknoloji ve sistemleri kullana-
rak üreticilerimize, dolayısıyla ülkemize 
kazanım sağlamaktır. Oltan-Köleoğlu 
Enerji yerli ve milli kaynakların çevreci 
bir anlayışla ekonomimize kazanım 
sağlaması için çaba gösterirken, bun-
ları görmemezlikten gelen art niyetli 
çevrelere de gerçekleri göstermekte-
dir.”

Türk fındığında örnek olarak çığır 
açma hedefine yönelik kurulan çiftlikte 
Yomra Sivrisi olarak adlandırılan fidanlar 
7x7 aralığı ile dikildi. Yaklaşık 5 bin tek 
gövde fındık ağacının yer aldığı ve geç-
tiğimiz yıl azda olsa ürün vermeye baş-
layan bahçede tam üretim 2024 yılın-
da gerçekleşecek.”

Dünya fındık üretim ve ihracatının 
büyük kısmını elinde bulunduran Türki-
ye’nin Samsun’un Bafra ilçesinde kuru-
lan ilk fındık çiftliğinde üretim artıyor.

Yerli ve milli enerji üreten ve yönetim 
kurulu başkanlığını Ertuğrul Doğan’ın 
yaptığı Oltan Köleoğlu Enerji’nin (OKE) iş-
tiraklerinden olan ŞGK Köleoğlu çiftli-
ğinde dallardaki fındıklar her geçen yıl 
artıyor.

Köseli köyü sınırları içinde kalan yak-
laşık 300 dönümlük alana 2015 yılında 
tek gövde sistemi ile dikilen Yomra Sivrisi 
türündeki fındıkların dallarında çota-
naklar bu yıl daha fazla oluşuyor.

Bir dönem Türk fındığının en büyük ih-
racatçısı konumunda olan Oltan 
Gıda’nın ortaklarından Şükrü Güngör 
Köleoğlu adına kurulan ve modern 
tarım uygulamalarının çevreci bir anla-
yışla gerçekleştirildiği çiftlik sektörde Tür-
kiye’de örnek gösterilen projelerin ilk sı-
rasında yer alıyor.

Geçmişte Giresun Ziraat Odalası 
Başkanlığı da yapmış, halen Keşap Fın-
dık Üreticileri Birliği Başkan yardımcılığını 
da yürüten Özer Akbaşlı’nın koordinatör 
olarak görev yaptığı çiftlik Türkiye’nin en 
önemli tarımsal ihraç ürünü olan fındık-
ta da üretim ve kalitenin artmasına ön-
cülük yapıp, örnek oluyor.

Özer Akbaşlı, Oltan Köleoğlu Ener-
ji’nin Türk fındığına talebin arttığı son yıl-
larda bunu karşılamak için büyük çaba 
içine girip, yatırımlar yaptığına işaret 
ederek, halen dekar başına 100 kilog-
ram olan Türkiye üretimini 400-500 ki-
lograma çıkarılması hedefine hizmet et-

tiklerini bildirdi.
ENERJİ DE, FINDIK DA KAZANIM SAĞ-

LAYACAK
OKE’nin enerji sektörünü dışa bağımlı 

olmaktan kurtarmak için çalışmalar ya-
parken, aynı zamanda ülkemize milyar-
larca dolar döviz kazandıran fındıkta da 
üretimi arttırıp üreticisinden tüccarına sa-
nayicisinden ihracatçısına kadar da ka-
zanım sağlamak için yatırım yaptığını be-
lirten Akbaşlı şunları söyledi:

“Tıpkı yenilenebilir enerjide olduğu 
gibi, fındıkta da öncü ve örnek olmayı 
firma kendine hedef seçmiştir. Kurulan 
enerji santralleri gibi fındık çiftliği de çev-
reye ve o çevrede yaşayanlara kazanım 
sağlayan projelerdir.

Biz bu çiftlikte de sertifikalı fidan yetişti-
riciliği başta olmak üzere, çocuk işçiliği-
nin önlenmesi, tarımda çalışanların sos-
yal statülerinin düzenlenmesi, hasat ve 
harman işlemlerinde verimliliğin sağlan-
ması, uygun depolama şartlarının oluş-

Türkiye Ziraat Odaları Birliği (TZOB) Yönetim Kurulu Üyesi Arslan Soy-
dan, üreticilere bahçelere özen gösterme çağrısı yaparak, “Kurda 
kuşa yedirmeden daldaki mevcut fındığı harmana getirmeliyiz” 
dedi.

Arslan Soydan, fındık sektöründeki kuruluşlar tarafından üreticile-
re yönelik olarak birlikte organize edilen “Bahçeye Gel Kampanyası” 
kapsamında TRT Trabzon Radyosu’nun Köşe Bucak Karadeniz Prog-
ramı’na açıklamalarda bulundu.

Soydan yaptığı açıklamada, “Fındıkta genel olarak bir var, bir 
yok yılı olur. Bu yıl rekolte geçen yıla göre daha zayıf gerçekleşecek 
gibi gözüküyor. Onun için mevcut fındığı kurda kuşa yedirmeden, 
hastalık ve zararlılara karşı en iyi şekilde mücadele ederek dalda tut-
malı ve hasat ile de harmana getirmeliyiz” ifadesinde bulundu.

Arslan Soydan gerçek rekoltenin Haziran ayı sonlarına doğru ya-
pılabileceğine dikkat çekip, ancak ilk tespitlere göre dalda geçen 
yıldan daha az fındık bulunduğunu hatırlatarak şunları söyledi:

“TÜİK’in açıkladığı 600 bin tonluk rakamın altıda üstü de olabilir. 
Ama bizim bugünlerdeki işimiz rekolte değil. İşimiz hastalıklarla mü-
cadele edip, gerekli ilaçlamaları ve bahçe temizliklerini yaparak gö-
rünen fındığı dalda tutmaktır. Dalda gördüğümüz fındığı mutlaka 
harmana getirmek için elimizden gelen gayreti göstermeliyiz. 
Bunun yolu da bilinçli mücadeleden geçiyor.”

Türkiye’nin fındık üretim ve ticaretinde elinde bulundurduğu üs-
tünlük için sürdürülebilir tarım politikaları uygulaması gerektiğini belir-
ten Soydan, “Fındık bu süreci en iyi şekilde değerlendirmemiz gere-
ken ürünlerin başında geliyor. Bunun için üretimden ihracata kadar 
tüm tarafların ortak ülke çıkarı etrafından buluşması lazım. En büyük 
görev de üreticilerimize düşüyor. Hastalık sürecinde fındık üreticisinin 
bahçesine eskiye göre çok daha fazla girdiğini, önem verdiğini gö-
rüyoruz. Bunu sürdürmeliyiz” açıklamasını yaptı.

Fındığınızı kurda
 kuşa yedirmeyin!



Sayfa 4 YEŞİL ÇOTANAK GAZETESİ 16 Haziran 2020

Fındıklı simit rağbet görüyor
Cumhurbaşkanı Recep Tay-

yip Erdoğan'ın fındıklı simit öneri-
sini hayata geçiren Ordulu işlet-
meci, talepten memnun kaldı.

Altınordu ilçesinde üç simitçi 
iş letmesi bulunan Bahtiyar 
Bodur, yaptığı açıklamada, 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Er-
do ğan' ın,  Ocak 2019'da 
Ordu'ya yaptığı gezi sırasında, 
ayrılmadan önce dükkanını da 
ziyaret ettiğini söyledi.

Bodur, bu ziyarette simit ikra-
mında bulundukları Cumhur-
başkanı Erdoğan'ın da vatan-
daşlara ve çocuklara simit da-
ğıttığını belirtti.

Ziyarette Cumhurbaşkanı Er-
doğan'ın kendisine öneride bu-
lunduğunu anlatan Bodur, 

"Sayın Cumhurbaşkanımız 'Simit-
te neden Ordu'nun da fındığını 
kullanıp bu ürünü de öne çıkar-
mıyorsunuz?' önerisi olmuştu. Biz 
de bu öneri üzerine hemen ça-
lışmalarımıza başladık. Fındığı si-
mitle nasıl buluşturabileceğimi-
zin araştırmalarını yaptık." dedi.

Bodur, çalışmalarının güzel 
sonuç verdiğini ifade ederek, 
sade ve susamlı simidin yanı sıra 
bir süredir fındıklı simidin de üreti-
mini yaptıklarını söyledi.

Toplum tarafından çok sevi-
len simidi Ordu ve Giresun fındığı 
ile buluşturmanın mutluluğunu 
yaşadıklarını dile getiren Bodur, 
"Şu anda seri şekilde fındıklı simi-
din üretimini yapıyoruz. Oldukça 
da talep aldık. Fırına gelen bir-

çok müşterimiz fındıklı simidi ter-
cih ediyor. Fındıklı simidi ürettiği-
miz günden bu yana çok rağbet 
görüyor." diye konuştu.

Bodur, kendilerine bu öneriyi 
sunan Cumhurbaşkanı Erdo-
ğan'a teşekkürlerini sundu.

Fırında usta olarak çalışan 
Kemal Bodur da fındıklı simidin 
sade simitlere göre yapımının 
biraz vakit aldığını belirterek, her 
gün yüzlerce fındıklı simit pişirip 
satışa hazır hale getirdiklerini 
ifade etti.

Şehircilik Müdürlüğüne yeni hizmet binası 
Giresun'da yeni Çevre ve 

Şehircilik İl Müdürlüğü hizmet bi-
nası inşa edilecek.

Gedikkaya Mahallesinde 
bulunan, mülkiyeti TOKİ Baş-
kanlığına ait 3 bin 500 metre-
karelik arsa üzerine hizmet bi-
nası yapılması için TOKİ'den 
Çevre ve Şehircilik Bakanlığı 
Destek Hizmetleri Dairesi Baş-
kanlığı'na arsa tahsisi işlemi 
gerçekleşti. Yeni hizmet binası-
nın yapımına kısa sürede baş-
lanılması bekleniyor.

Adalet ve Kalkınma Partisi 

Giresun Milletvekili Cemal Öz-
türk, konuya ilişkin yaptığı yazılı 
açık la ma da, Gi re sun'da 
Çevre ve Şehircilik İl Müdürlü-
ğü'ne yeni hizmet binası ka-
zandırmak için bir süredir giri-
şimlerde bulunduklarını belirtti.

Arsa tahsisinin gerçekleş-
mesi ile çalışmaların hız kazan-
dığına işaret eden Öztürk, "Pro-
jeye vermiş olduğu destekler-
den dolayı, Çevre ve Şehircilik 
Ba ka nı mız  Say ın Murat  
Kurum'a teşekkür ediyorum." 
ifadesini kullandı.

 Üniversitenin sosyal tesisleri hizmette 

Bir süredir Covid-19 pandemisi sebebiyle faaliyetlerine ara 
veren Giresun Üniversitesi Sosyal Tesisleri yeniden hizmet vermeye 
başladı.

Sosyal Tesisler Müdürü Özer Elmas, yaptığı açıklamada, 10 Ha-
ziran tarihinden itibaren konaklama tesislerinin açıldığını ve çok 
uygun fiyatlardan rezervasyon yapılabileceğini belirtti.

Elmas, “Gazipaşa (Debboy) yerleşkesindeki misafirhaneler ve 
Teyyaredüzü Mahallesindeki sahil tesislerimizden tüm vatandaşla-
rımız faydalanabilirler. Sahil tesisleri müzikli veya müziksiz her türlü or-
ganizasyon ve özel günler için kiralanabiliyor. Vatandaşlarımıza bu 
konuda her türlü kolaylığı gösteriyoruz. Kamu personeli olan müşte-
rilerimiz indirimli fiyatlardan yararlanıyorlar” dedi.

Bisikletçiler yeni 
keşifler yapacak

Bulancak’ta iki yıl önce kurulan ve amatör bi-
siklet faaliyetleriyle dikkat çeken Bulancak Bisiklet 
Topluluğu (BBT), bisikleti sevdirecek ve kullanımını 
artırmaya yönelik etkinliklerle, daha özgür, daha 
sağlıklı ve daha hareketli bireylerin oluşmasına 
katkı sağlıyor.

Koronavirüs salgını ve kısıtlamalar sonrası yeni 
dönem faaliyetlerine start verdiklerini belirten 
topluluğun kurucularından Zafer Çamaltı, “Yeni 
dönemde daha yoğun ve bisikleti sevdirecek fa-
aliyetlere imza atacağız. Bu dönem yeni doğa 
rotaları keşif ve tespitleri önceliğimiz olacaktır” 
dedi.

Bulancak’ın bisiklet kullanımı ve sporu için ol-
dukça müsait bir coğrafyaya sahip olduğunu 
belirten Çamaltı, şöyle devam etti:

“Öncelikle şehir merkezinde 5-6 kilometrelik 
bir sahil genişliğine sahibiz ve son yıllarda artan 
bir bisiklet kullanımı gözleniyor. Gerek ulaşım ge-
rekse spor amaçlı artan bisiklet kullanımı gerekli 
altyapı düzenlemeleriyle yakın gelecekte çok 
daha yaygın bir hale gelecek. Bu anlamda Bu-
lancak Belediye Başkanımız Sayın Recep Yakar 
da büyük hassasiyet gösteriyor ve bisiklet yollarıy-
la ilgili önemli projeler planlıyor. Bunların en 
önemlisi sahilde Sanayi-Fatoğlu kavşağı arasın-
da yapılacak yaklaşık 6 kilometrelik bisiklet yolu 
projesidir. Yine belediye tarafından yapılacak 
millet bahçesi, iskele yanı park düzenlemesi ve 
şehir içi ana caddeleri üzerinde bisiklet yolları 
planlanıyor. Tüm bunlar hayata geçtiğinde Bu-
lancak adeta bir bisiklet şehri olacak diyebiliriz. 
Şimdiden sabırsızlıkla bekliyor ve sayın başkanı-
mızdan da bu projelere hız vermesini umuyo-
ruz.”

YENİ DOĞA ROTALARI TESPİT EDİLECEK
Bulancak’ın kırsal ve köy kesimlerinin de özel-

likle dere vadileri boyunca bisiklet kullanımı için 
müsait olduğunu belirten Çamaltı, “Bisiklette do-
ğayı, manzarayı, temiz havayı tercih edenler 
içinde oldukça zengin rotalar sunan Bulan-
cak’ta; Bulancak Deresi, İncüvez Deresi, Kara-
dere ve Pazarsuyu deresi vadileri boyunca eşsiz 
ve sakin rotalara sahibiz. Dere vadileri boyunca 
10-15 kilometre mesafedeki köylere de 4-5 kilo-
metresi tırmanma ve yokuş olmak üzere günü-
birlik ulaşmak mümkün. Bu amaçla topluluk ola-
rak bu rotaları keşif ve tespit ederek belirlemeye 
başladık. Böylece Bulancak’ta yeni doğa bisiklet 
rotaları oluşturulmuş olacak. Bunu da hafta içi 
her gün saat 18.00 çıkışlı başlattık. Hafta sonları 
da devam edeceğiz. Bu faaliyetlerimizi günlük 
olarak sosyal medya üzerinden duyuracağız. 
Tüm faaliyetlerimiz katılmak isteyen herkese 
açıktır” açıklamasını yaptı.

Topluluk üyeleri Tanju Çatal ve Zafer Çamaltı 
ilk rota olarak Karadere içinden Sisin Mahallesi-
Şemsettin Yolu ve Bulancak güzergahını turlaya-
rak tamamladılar.

Engellilere ulaşım desteği sürüyor
Giresun Belediyesi bün-

yesindeki engelsiz ulaşım 
araçları engelli bireyleri 
başta hastane ve kamu ku-
ruluşlarına ücretsiz taşımaya 
devam ediyor.

Be ledi yeden yapı lan 
açıklamada, “Özel dona-
nımlı araçlar, bedensel en-
gelli olup, tekerlekli sandalye, 
yardımcı cihazı kullanan ve 
toplu taşıma araçlarını kulla-
namayan vatandaşlara hiz-
met veriyor” denilerek, şunlar 
belirtildi:

Bu araçlarla engelli va-
tandaşlara, başta hastane 

ve kamu kuruluşları olmak 
üzere her konuda ücretsiz ula-
şım desteği sunuluyor. Bu 
kapsamda, ekipler tarafın-
dan engelli bir vatandaş 
evinden alınarak hastaneye 
tedaviye götürüldü ve teda-
visi tamamlandıktan sonra 
tekrar evine getirildi.

Belediye olarak ihtiyaç sa-
hibi vatandaşlara yardım eli 
uzatmaya devam ediyoruz. 
Ulaşım ihtiyacı olan vatan-
daşların yardım talep etme-
leri halinde, hiç vakit geçiril-
meden gerekli desteği ver-
meyi sürdüreceğiz.”
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 Amatörler ile ilgili toplantı Olimpik Yüzme havuzunda gerçekleşti 

Süper Amatör lig play-off  Heyecanı 18 Temmuz’da 
Süper Amatör lig play-off grubundaki müsabakalar 

ile ilgili toplantı Salı günü Gresun Olimpik Yüzme Havuzu 
Toplantı Salonunda gerçekleştirildi.

Olimpik Yüzme havuzu toplantı salonunda yapılan 
ve Giresun Vali Yardımcısı Hasan Tanrıseverinde katıldığı 
toplantıda Gençlik ve Spor İl Müdürü Hasan Bulut, Genç-
lik ve Spor İl Müdürlüğü Spor Şube Müdürü Halil Demirel 
ile ASKF başkanı Sinan Işık tarafından play-off grubunda 
mücadele edecek olan takımların yöneticileri ile yöneti-
cilerine bilgilendirmeler yapıldı.

MAÇLAR 18 TEMMUZ DA BAŞLAYACAK
Eynesil Belediyespor, Derelispor, 1957 Espiyespor ile 

Batlamaspor takımlarının yer alacakları play-off gru-
bundaki müsabakalar 18 Temmuz 2020 Cumartesi 
günü başlayarak devam edecek.

MÜSABAKALAR MERKEZ 75. YIL STADINDA
18 Temmuz 2020 Cumartesi günü başlayacak 

olan Süper Amatör ligde müsabakalar Giresun Merkez 
75. yıl stadında hava şartlarıda göz önüne alınarak Mer-
kez 75. yıl stadında oynanacak.

Amatör takımlarda 
Test yaptıracaklar

Süper Amatör lig play-
off grubunda yer alan ta-
kımlarada müsabakalar 
öncesi 2 kez Kovid -19 testi 
yapılacak.

Alınan karara göre 
Süper Amatör lig play-off 
grubu takımları 25 kişilik lis-
tedeki futbolcularına, Tek-
nik Heyetlere ve yönetici-
lere Kovid -19 testi yaptır-
makta zorunlu olacaklar.

Eynesil Belediyespor Kulüp Başkanı Civil:
“ Hedefimiz Bölgesel Amatör lig”

Nail Civil şu açıklamalarda bulundu:
“ Uzun aradan sonra play-off müsa-

bakaları hazırlıklarına gelecek haftadan 
itibaren başlayacağız.

Play-Off grubunda hedefimiz birinci 
olarak play-out maçı oynayıp bu maç 
sonrası Bölgesel Amatör lige yükselmek-
tir.”

Süper Amatör lig play-off grubu ta-
kımlarından Eynesil Belediyesporda mü-
sabakalar öncesi idmanlara gelecek 
haftadan itibaren ilçe stadında başla-
nacak.

18 Temmuz tarihinde başlayacak 
olan play-off grubu müsabakaları ön-
cesi Eynesil Belediyespor kulüp başkanı 

Maçların Saatleri 
yeniden belirlenecek

Süper Amatör lig play-off grubunda-
ki müsabakalara önceki gün alınan ka-
rara göre 18 Temmuz 2020 Cumartesi 
günü oynanacak olan maçlarla başla-
nacak.

Giresun Merkez 75. yıl stadında oy-
nanacak olan play-off grubunun ilk iki 

maçında 1957 Espiyespor- Batlamas-
por, Eynesil Belediyespor – Derelispor ta-
kımları karşı karşıya gelecekler.

18 Temmuz 2020 Cumartesi günü 
başlayacak olan Süper Amatör lig play-
off grubunun ilk maçlarının saatleri ise 
ASKF tarafından belirlenecek.

Görele ilçesinde  2 faaliyet başladı

 Gençlik Spor Erkek Hentbol Takımı 1. Lig'de 

Görele İlçesinde kano ve yelken faaliyetleri başla-
dı. Görele Kano Yelken Kulübü tarafından Görele li-
manında normalleşme süreci kapsamında mesafe 

kontrollü ilk antrenman gerçekleştirildi.
Görele Limanında yapılan çalışmalara katılanlar bu 

branşlarda başarılı olabilmek için çalışacaklar.

Koronavirüs konusun-

da alınan tedbirler doğ-

rultusunda liglerin erte-

lenmesinden önce, Er-

kekler Hentbol 1. Ligi'ne 

yükselebilmek için Play-

off oynamaya hak kaza-

nan Gençlikspor takımı , 

Hentbol Federasyonu 

Başkanlığı tarafından se-

zonun tescil edilmesinin 

ardından 2020-2021 se-

zonunda 1. Lig'de müca-

dele edecek.
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 Giresunspor’da  hedef galibiyet 

FF 1. Lig'in 29'uncu haftasında 

T19 Haziran Cuma günü Ada-
naspor ile karşılaşacak Gire-

sunspor'un asbaşkanı Sinan Akgün, ra-
kipleri önünde 3 puana ulaşarak 
play-off iddialarını sürdürmek istedik-
lerini söyledi.

Akgün, yaptığı açıklamada, yeni 
tip koronavirüs (Kovid-19) salgını son-
rası ligin yeniden başlayacak olması-
nın heyecanını yaşadıklarını belirtti.

Sezona verilen arayı en iyi şekilde 
değerlendirmeye çalıştıklarını vurgu-
layan Akgün, kalan 7 hafta için tam 
anlamıyla hazır olduklarını dile getirdi.

Adanaspor'u konuk edeceklerini 
anımsatan Akgün, "Rakibimiz ligde 
kalma, biz ise play-off mücadelesi ve-
riyoruz. Her iki takım da mutlak kazan-
mak zorunda. 90 dakika boyunca 3 
puan için mücadele etmek, savaş-
mak gerekiyor." dedi.

Sinan Akgün, rakiplerinin ligdeki du-
rumlarının kendilerini ilgilendirmediği-
ni, sahaya kazanmak için çıkacakları-
nı aktararak, şöyle konuştu:

"Play-off mücadelesi veriyoruz. O 
nedenle kalan 7 maçımızı da kazan-
mamız gerekiyor. Adanaspor karşısı-
na kazanmak için çıkacağız ve 90 da-
kika sonunda bunu başaracağımıza 
inanıyoruz. Sahadan 3 puanla ayrıla-
rak play-off iddiamızı gelecek hafta-

lara taşımak istiyoruz."
Maçın seyircisiz oynanacak olmasına rağ-

men saha avantajlarının bulunduğuna işaret 
eden Akgün, bunu en iyi şekilde değerlendir-
mek istediklerini sözlerine ekledi.

96 gün sonra sahada olacaklar
iresunspor, Cuma 

Gakşamı oynayaca-
ğı Adanaspor mü-

sabakasıyla birlikte 96 gün ara-
dan sonra bir lig maçına çıkmış 
olacak.

Yeşil beyazlı ekip, 15 Mart 
Pazar akşamı deplasmanda 
Osmanlıspor ile karşılaşmış ve 
sahadan beraberlikle ayrılmış-
tı. O karşılaşmadan sonra tüm 
liglere Covid-19 salgını nede-
niyle ara verilmişti. Giresunspor, 
Adanaspor maçıyla birlikte 96 
gün sonra lig müsabakası oy-
nayacak.

Çotanaklar, Adanaspor ma-
çından 4 gün sonra da 
34’üncü dakikada ertelenen 
İstanbulspor maçı için Atatürk 
Stadına çıkacak.

TFF 1. Lig ekiplerinden Giresunspor'un teknik direktö-
rü Hakan Kutlu, 19 Haziran Cuma günü Adanaspor'u 
konuk edecekleri 29. hafta maçına en iyi şekilde hazır-
landıklarını söyledi.

Kutlu, kulübün internet sitesinde yer alan açıklama-
sında, yeni tip koronavirüs (Kovid-19) salgını öncesi 
ligde iyi giden bir grafikleri olduğunu hatırlattı.

Oynadıkları son 4 maçta 10 puan toplayarak bir 
ivme yakaladıklarına işaret eden Kutlu, "Yaklaşık bir 
aydır antrenmanlarımızı yapıyoruz ve futbolcularımız 
son derece özveriyle çalışıyor. Hem taktiksel hem de fi-
ziksel anlamda iyi çalıştığımızı ve bayağı bir yol aldığı-
mızı düşünüyorum." değerlendirmesinde bulundu.

Kutlu, Kovid-19 salgını nedeniyle liglere ara verilen 
dönemde de sürekli maçların oynanması gerektiğini 
savunduklarını vurgulayarak, şunları söyledi:

"Bunu Türk futboluna bir hizmet olarak görüyorum. 
Kulüplerimiz zaten çok büyük borçlar altında. Eğer oy-
nanmasaydı, maalesef gelir olmadığı için bu borçlar 
giderek artacaktı. Bu da önümüzdeki yıllarda takımları-
mıza büyük yaralar açacaktı. Biz zaten ligin oynanması 
taraftarıydık. Normalleşme süreci başladıktan, tüm iş 
yerleri açıldıktan sonra oynamamak bencilce bir dav-
ranış olurdu ki zaten kulüpleri de sadece futbolcu ve 
teknik ekip olarak düşünmemek gerekli. Burada çalışıp 
evine ekmek götüren onlarca emekçi için de kulüple-
rin varlığının devam etmesi ve sağlıklı bir mali yapı ol-
ması çok önemli."

Ligin 21. haftasında ertelenen İstanbulspor karşılaş-
masıyla birlikte, önlerindeki maçların 5'ini iç sahada oy-
nayacaklarını ve yaşanan süreç nedeniyle taraftar 

Kutlu: "En iyi şekilde
 hazırlanıyoruz”

Çotanaklar çıkışı 
devam ettirmek istiyor

Giresunspor kulüp başkanı Sacit Ali 
Eren, "Adanaspor engelini üç puanla 
aşarak, bıraktığımız yerden yolumuza 
devam etmek istiyoruz" dedi.

Eren, yaptığı açıklamada, 11 
Mayıs’tan bu yana ligin kalan bölü-
münde oynayacakları maçlara ha-
zırlandıklarını ifade ederek hedefleri-
nin değişmediğini belirtti.

“Salgın öncesinde iyi bir hava ya-
kalamıştık” diyen Eren, Adanaspor 
maçıyla ilgili şunları aktardı:

“Adanaspor engelini üç puanla 
aşarak bıraktığımız yerden yolumuza 
devam etmek istiyoruz. Pandemi sü-
recinde hedefimiz neyse bundan 
sonra da bu hedef doğrultusunda 
mücadele edeceğiz. Taraftarımız ya-
nımızda olabilse çok daha güzel ola-
caktı ancak yine de kazanacağımıza 
inanıyoruz.”

avantajını kaybettiklerini dile getiren Kutlu, "Bu maç-
larda taraftarımızın desteği çok önemliydi ve bunun 
kaybını yaşayacağız. Fakat onların manevi olarak 
yanımızda olduklarını bilmek, bize ayrı bir güç ve-
recek. 7 maçlık bir periyoda gireceğiz. İnşallah 
kalan maçlarımıza iyi bir şekilde başlayıp, yine aynı 
şekilde bitiririz. Daha sonra ise play-off etabına kalıp, 
takımımızı en iyi şekilde temsil etmeye çalışacağız." 
diye konuştu.

Ligde yapacakları Adanaspor maçına kilitlen-
diklerini vurgulayan Kutlu, mental, taktiksel ve fiziksel 
anlamda en iyi şekilde bu karşılaşmaya hazırlandık-
larını sözlerine ekledi.


